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CONSILUL LOCALAL ORASULUI RUPEA
JUDETUL BRASOV

APROBAT CU/ FARA AMENDAMENTE IN SEDINTA  C. L. DIN DATA DE
_________

PRESEDINTE DE SEDINTA

PROCES VERBAL

Incheiat azi, 28.11.2016 in cadrul sedintei lunare ordinare a
Consiliului Local Rupea.

Din totalul de 15 consilieri in functie, fiind prezenti 14 consilieri , si
lipsesc 1 consilieri – Hellwig Karl, sedinta este statutara si se pot adopta
hotarari.
Presedinte de sedinta : Baba Dorin Ioan

La sedinta participa si Primarul orasului Rupea, d-ul Bardas Nicolae
Liviu

Secretarul da citire procesului verbal al sedintei  anterioare. Se supune
la vot . Se aproba fara amendamente cu unanimitate de voturi.

Domnul presedinte de sedinta supune la vot Ordinea de zi a sedintei
si anume:
1. Proiect de hotărâre privind validarea a două mandate de consilieri locali;
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea impozitelor și taxelor locale pe anul 2017;
3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2016;
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință către Consiliul Județean Brașov
a clădirii unde funcționează Centrul de Plasament Casa Ioana;
5. Proiect de hotărâre privind constituirea fondului de accesabilizare a pădurilor
proprietatea Orașului Rupea;
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului modificat al ADI-DA Jud. Brașov
7. Proiect de hotărâre privind acordarea unei subvenții de la bugetul local pentru hrana
copiilor preșcolari de la Grădinița or. Rupea și Creșa or. Rupea;
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui parteneriat cu Inspectoratul Școlar Județean
Brașov
9. Diverse

Se aproba in unanimitate de voturi (14.voturi)

Punctul 1 pe ordinea de zi.
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Validarea a doua mandate de consilieri. /sSecretarul explica procedura
de validare .

Comisia de validare se retrage .
PAUZA
Comisia de validare da citire raportului de validare prin care sunt

validati cei doi consilieri Serban Maria Codruta si Darabant Dan
Consilierii depun juramantul si il semneaza.
Se supune la vot proiectul. Se aproba cu 12 voturi pentru si 2 abtineri
. In cadrul comisiilor cei doi consilieri ii vor inlocui pe cei demisi.

Punctul 2 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-ul Pascu solicita reducere pentru pensionari
d-ul Primar – vom discuta in anul 2017 acest aspect.

Se supune la vot fara amendament. Se aproba cu unanimitate de voturi.

Punctul 3 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare
D-na Chirigiu spune ca a expus in sedintele de comisii doua amendamente
cu privire la modificarea unor sume
Comisiile dau aviz favorabil cu amendamentul adus

Se supune la vot cu amendament. Se aproba cu unanimitate de voturi.
Punctul 4 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
Au mai fost discutii in acest sens
D-ul primar – spera ca nu vor fi probleme . In cazul in care acestea vor
exista, vom retrage dreptul de folosinta.
D-ul Sarafinceanu- invita la sedinta viitoare conducerea Centrului de
Plasament.

Se supune la vot Se aproba cu unanimitate de voturi
Punctul 5 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare

Comisiile dau aviz favorabil
D-ul Marcu – Sef Ocol explica despre ce este vorba. Legea impune
constituirea unui astfel de fond. Aceste sume vor fi folosite pentru drumurile
forestiere. Sumele se depun intr-un cont purator de dobanzi
Se supune la vot Se aproba cu unanimitate de voturi

Punctul 6 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare

Comisiile dau aviz favorabil
Se supune la vot Se aproba cu unanimitate de voturi
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Punctul 7 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare

Comisiile dau aviz favorabil
Se supune la vot Se aproba cu unanimitate de voturi

Punctul 8 pe ordinea de zi.-
D-na seretar da citire proiectului de hotarare

Comisiile dau aviz favorabil
Se supune la vot Se aproba cu unanimitate de voturi

Diverse :
D-ul Vaida – pretul lemnului pentru populatie este de 75 lei metru stern.
Seful Ocolului – este o conditie sa fie asigurata cu lemne populatia. Se vinde o
cota de 750 m din rarituri. D-ul Pascu – Nu am vazut niciun stoc.
D-ul Micu – ai fost cazuri cand au fost luati banii inainte , sunt reclamatii
depuse la Ocol in acest sens. Acesta situatie este cunoscuta de domnul Suma
care a achitat 2000 lei. Acest lucru e inselatorie.
D-ul Sarafinceanu – Aceste probleme se rezolva la Ocol.
D-ul Marcu- Sef ocol – Cota de secundare este doar pentru Rupe.D-na
Viceprimar – padurarii trebuie sa anunte.
D-ul Marcu – Nu am informatii in acest sens. Va trebui luata o decizie cu
lemnele din produse secundare pentru populatie.
D-ul micu – va merge lumea sa ia lemne din padure.
D-ul Baba sa ni se explice procedura de achizitie a lemnelor.
D-ul primar – cetatenii nu inteleg de ce nu au lemne cand din padure se pleaca
cu lemne. Trebuie contabilizat care este necesarul de lemne pentru populatia
din oras, iar in august septembrie sa fie marcati.
In oras sunt oameni cu o situatie financiara precara care nu au bani pentru
lemne.
Pentru anul 2017 avem un necesar serios de lemne . Sa facem tot ce trebuie
din timp sa nu avem discutii.
D-ul Marcu – in ianuarie vom demara procedurile.
D-ul Vaida- Fiti atenti la padurari
D-ul Micu – La sedinta ISJ ni s-a pus in vedere aprobarea retelei scolare.
D-ul Primar – La data de 1 Decembrie va invitam pe toti la Casa De Cultura.

D-nul presedinte de sedinta declara sedinta inchisa.

INTOCMIT,
SECRETAR,

Jr. Ioana Roman


